

## foodpanda 優惠碼條款及細則:

1. Delivery Hero Food Hong Kong Limited (「foodpanda」) 是本推廣計劃的主辦單位。優惠 (定義見下文) 於 foodpanda 的手機應用程式及網頁 (統稱為「平台」) 上提供給本推廣計劃之合作夥伴 Mox Bank Limited (「Mox」) 的指定客戶。
2. 優惠碼有效期至 2025 年 7 月 31 日 (「有效期」)。
3. 於有效期內, 僅 Mox 指定客戶 (並同時為非現有 12 個月 pandapro 訂閱計劃客戶) (「合資格客戶」) 可享用優惠。
4. 於有效期內, 合資格客戶於平台上 pandapro 訂閱頁面結賬時輸入優惠碼“MOXPRO@@@” (「優惠碼」), 即可免費享用 6 個月 pandapro 訂閱計劃 (原價港幣 534 元) 及獲得總值港幣 300 元的優惠券\* (統稱為「優惠」)。優惠受 foodpanda 條款及細則 (<https://www.foodpanda.hk/contents/terms-and-conditions.htm>) 及 pandapro 條款及細則 (<https://www.foodpanda.hk/contents/subscription-terms>) 約束。如合資格客戶未有在 6 個月免費 pandapro 優惠訂閱計劃結束前取消訂閱, 則訂閱計劃將根據 pandapro 條款及細則自動續訂, 合資格客戶將需要由下一個月起支付每 6 個月港幣 534 元的訂閱費。

\*優惠包括總值港幣 300 元的優惠券如下:

- 6 張港幣 50 元 foodpanda 優惠券, 適用於 foodpanda 平台 (優惠券受平台上指定的有效期及其他條款及細則約束)

第一張港幣 50 元優惠券將會於合資格客戶成功使用“MOXPRO@@@”優惠碼訂閱 pandapro 後的 7 天內發放到其 foodpanda 帳戶內, 其餘 5 張港幣 50 元優惠券將於免費訂閱期內每個月第 10 日或之前發放, 可於「優惠券」頁面找到, 合資格客戶必須使用 Mox 信用卡進行付款才可以享用港幣 50 元優惠券。

5. 如果合資格客戶在結賬時未能於平台上輸入正確的優惠碼, 導致他們無法享用優惠, foodpanda 將不承擔任何責任。合資格客戶輸入並使用此優惠碼後, 必須使用 Mox 信用卡付款才可以享受優惠。為免生疑問, 上述付款方式不包括任何透過流動支付或電子錢包或第三方支付平台 (其中包括但不限於 Payme、Apple Pay、支付寶香港及 WeChat Pay) 的簽賬。
6. 如因技術或網路錯誤導致優惠代碼無法使用, 請聯絡 foodpanda 的客服中心尋求協助。
7. 此優惠不可與其他優惠碼同時使用。不可兌換現金、退款或其他面值的優惠券。無論是現金還是其他形式, 都不設找續。
8. 優惠名額有限, 先到先得, 送完即止。

9. 每位合資格客戶（每個 foodpanda 帳戶）於有效期內只可使用此優惠乙次。
10. 使用優惠碼，即表示合資格客戶同意遵守本次推廣的條款及細則。如果出現任何違反條款及細則的情況，foodpanda 有權取消其使用優惠碼的資格，並對於任何破壞是次推廣之行為保留追究權利。
11. foodpanda 保留對本推廣計劃取消、終止、延期或更改條款及細則而不作另行通知的權利，並對本條款及細則擁有最終解釋權。如有任何爭議，foodpanda 將擁有最終決定權。
12. 優惠券由 foodpanda 供應，其使用受 foodpanda 發出的條款及細則約束。我們不是任何優惠券的提供方。Mox 的免責聲明適用於本推廣的優惠券。
13. 本條款及細則之中英文版本如有差歧，一概以英文版為準。
14. 借定唔借？還得到先好借！

## Terms and Conditions of foodpanda Voucher Code "MOXPRO@@@@"

1. Delivery Hero Food Hong Kong Limited ("foodpanda") is the organizer of this Promotion Programme. The Offer (as defined below) is provided to selected customers of foodpanda's campaign partner, Mox Bank Limited ("Mox"), on foodpanda's mobile application or website (collectively "Platform") .
2. The Voucher Code is valid till 31 July 2025 ("Validity Period").
3. During the Validity Period, only selected Mox customers (who are also non-current 12-month pandapro subscribers) ("Eligible Customers") can enjoy the Offer.
4. During the Validity Period, Eligible Customers can enjoy 6-month pandapro subscription programme (original price HK\$534) for free and HK\$300 worth of vouchers\* by entering Voucher Code "MOXPRO@@@@" ("Voucher Code") during checkout at the pandapro subscription page (collectively the "Offer" ). The Offer is subject to the foodpanda terms and conditions (<https://www.foodpanda.hk/contents/terms-and-conditions.htm>) and the pandapro terms and conditions (<https://www.foodpanda.hk/contents/subscription-terms>). If an Eligible Customer does not cancel his/her subscription prior to the end of the 6-month free pandapro subscription programme, the subscription will be automatically renewed pursuant to the pandapro terms and conditions, and the Eligible Customer will be charged HK\$534 every 6 months thereafter.

\*The Offer includes HK\$300 worth of vouchers as follows:

- 6x HK\$50 foodpanda voucher, applicable on foodpanda Platform (subject to validity periods and other terms and conditions as specified on the Platform)

The first HK\$50 voucher will be distributed to the Eligible Customer's account within 7 days after successful pandapro subscription with "MOXPRO@@@@" Voucher Code, and the remaining 5 HK\$50 vouchers will be distributed on or before the 10th of each calendar month during the free subscription period. The vouchers can be found under the "Vouchers" tab. Eligible Customers must use the Mox credit cards as the payment method in order to enjoy the HK\$50 vouchers.

5. foodpanda will not accept any liability if an Eligible Customer fails to enter the Voucher Code correctly on the Platform during checkout which results in their inability to enjoy the Offer. Once the Eligible Customer enters and uses the Voucher Code, they must use the Mox Credit Card as the payment method. For the avoidance of doubt, any and all payments made via mobile payments and e-wallets (including but not limited to Payme, Apple Pay, AlipayHK and WeChat Pay) are excluded.

6. If the promotion code cannot be used due to technical or network errors, please contact foodpanda's Help Center for assistance.
7. The Voucher Code cannot be used in conjunction with other promotions. It is not exchangeable for cash, refund or coupon in other denominations. No change will be given whether in cash or in other forms.
8. The Offer is subject to quota and available on a first-come, first-served basis while stocks last.
9. Each Eligible Customer (i.e. each foodpanda account) can only enjoy the Offer once during the Promotion Period.
10. By redeeming the Voucher Code, it indicates the Eligible Customer's agreement to abide by the terms and conditions. In the event of any breach of the Terms and Conditions, foodpanda reserves the right to cancel Eligible Customer's eligibility to use the Voucher Code and to retain any right to pursue any act of sabotage.
11. foodpanda reserves the right to cancel, end, or postpone the Voucher Code, or to amend the Terms and Conditions of this Promotion Programme at any time without prior notice. All interpretations of these Terms and Conditions shall be at the sole and absolute discretion of foodpanda, and in case of any dispute, the decision of foodpanda shall be final.
12. This voucher is supplied by foodpanda and the use is subject to the terms and conditions issued by foodpanda. We are not the supplier of any voucher. The Mox Disclaimer applies in respect of the voucher.
13. If there is any inconsistency between the English and Chinese versions of these Terms and Conditions, the English version shall prevail.
14. To borrow or not to borrow? Borrow only if you can repay!